
Zápis 4/2023 

z jednání Výboru pro kulturu a cestovní ruch 

27. 3. 2023 od 15:00 hodin  

 

Přítomni:  Ing. Prachař Vojtěch, Břeňová Petra, Mgr. Jägerová Klára, Procházková Lenka, 

Gubiš Jindřich, Šulák Matěj, Adamka Marek, Zemanová Hana (on-line), Ing. 

Vinklátová Květa, Mgr. Balašová Renata, Quallizová Milena 

Nepřítomni:  / 

 

Hosté:  Ing. arch. Koňasová Zuzana  

Tajemnice:      Bc. Rázková Eva 

Program: 

 

1. Úvod 

Předseda výboru Vojtěch Prachař přivítal přítomné a zahájil 4. jednání Výboru kultury 

a cestovního ruchu. Výbor se sešel v počtu 9 členů a byl prohlášen za usnášeníschopný. 

Program byl schválen všemi členy. Ověřovatelem zápisu byla zvolena Petra Břeňová, 

zapisovatelem Eva Rázková. 

PŘÍTOMNO: PRO: PROTI: ZDRŽEL 

SE: 

NEHLASOVAL: VÝSLEDEK: 

9 9 0 0 0 PŘIJATO 

 

 

2. Program obnovy historicky cenných objektů v MPZ a MZIP Fondu pro obnovu MPZ a MZIP 

Dotačního fondu SML pro rok 2023  

Ing. arch. Koňasová představila Program obnovy historicky cenných objektů pro rok 2023. 

Vyjádřila se k podnětům, které VKCR vznesl v roce 2022. Uvedla také, které projekty již byly 

realizovány z žádostí v roce 2022. VKCR navrhl zvážit a případně rozšířit dobu realizace 

projektů na dva roky, zvážit rozšíření zóny intenzivní péče a zajistit dostatečnou prezentaci 

tak, aby se o programu dozvědělo co nejvíce občanů. 

15.10 hod. příchod Květy Vinklátové 

15.20 hod. příchod Renaty Balašové 

PŘÍTOMNO: PRO: PROTI: ZDRŽEL 

SE: 

NEHLASOVAL: VÝSLEDEK: 

11 11 0 0 0 PŘIJATO 

 



 

 

3. Různé 

- Požadavek na tajemnici výboru – nově budou ověřené zápisy VKCR zasílány všem členům. 
 
- Z diskuze o vizuálu a koncepci vánočních trhů pořádaných na základě smluvního vztahu před 
radnicí vyplynul požadavek, resp. dotaz na náměstka primátora I. Langra, jaký je postoj vedení 
SML k této každoroční akci. 
 
- R. Balašová vznesla dotaz, zda lze reklamní spot města Liberec (nebo jeho část) využít ve 
spotu pro Sportfilm 2023 do České televize. 
 
- VKCR také zajímá, jaká jsou pravidla pro umísťování banerů na radnici. Členové VKCR 
nepovažují za vhodné umísťovat banery na objekt radnice, dochází k poškozování fasády apod. 
 
- VKCR navrhuje oslovit odbor KAM, aby vytipoval jiné (vhodné) informační plochy v centru 
města. 
 
- Bylo rozhodnuto o posunu začátku dalších jednání VKCR o 15 minut na 15:15 hod.  

 

 

Další schůze VKCR se koná v pondělí 24. dubna od 15:15 hod v zasedací místnosti č. 202. 

 

 

 

 

Zapsala: Bc. Eva Rázková v. r.                                                    Ing. Vojtěch Prachař  

    tajemnice                                               předseda 

                  

 

 

                                                                                              Petra Břeňová  

                                                                                                ověřovatelka zápisu 

  


